
Op dinsdagavond 18 april is Ed Mol beëdigd als 
Buitengewoon Commissieslid voor onze fractie. Na 
afwezigheid van 6 jaar gaat hij na uitgebreid over-
leg met de fractievoorzitter Tina Jakoeb de PvdA in 
de gemeenteraad ondersteunen. Met Ed Mol haalt 
de PvdA een ervaren commissielid binnen. Hij 
neemt de portefeuille ruimte op zich.

Tina Jakoeb, Daphne Plazier, Thom van Veen en 
Ed Mol kijken met vol vertrouwen uit naar een 
plezierige samenwerking in de PvdA Fractie. Wij 
wensen Ed Mol veel succes toe in deze nieuwe 
functie!

Stagiaires Damiano (21) en Tessa (19) 
hebben in de periode januari tot maart 
2023 stagegelopen bij PvdA Baren-
drecht. Vanuit hun studie Bestuurskun-
de aan de Erasmus Universiteit Rotter-
dam kwamen zij in Barendrechtse 
politiek terecht.

“Onze stageactiviteiten kenden vele 
vormen. Zo hebben wij regelmatig 
Commissievergaderingen en Raadsver-
gaderingen bijgewoond van de 
Gemeenteraad Barendrecht. Dit gaf 
ons verdere inzichten in het debat 
proces, maar opvallend was wat er 
allemaal achter de deuren afspeelt. 
Verder hebben wij schriftelijke vragen 
gesteld aan de wethouders, persberich-
ten geschreven, de sociale media 
bijgehouden en verschillende informa-
tiesessies bijgewoond. Ook hebben wij 
werkbezoeken afgelegd bij verschillen-
de maatschappelijke organisaties in 
Barendrecht, zoals de Voedselbank. 
Tevens zijn wij in gesprek geweest met 
onder andere de Kinderburgemeester 
Gino en hebben wij kennisgemaakt met 
PvdA-leden in buurgemeenten Rotter-
dam en Ridderkerk”, aldus Damiano en 
Tessa.

Barendrecht moet een fijn dorp zijn 
voor jong en oud om in te wonen, 
studeren en hun vrije tijd te besteden. 
Om deze redenen willen de stagiaires 
de Barendrechtse jongeren oproepen 
om actief te worden in de politiek en 
hun stem te laten horen. Daarnaast 
hopen zij dat de andere politieke partij-
en in de Gemeenteraad studenten een 
stageplaats toewijzen. Op die manier 
wordt de kloof tussen jongeren en de 
politiek te verkleind.

“Maakt niet uit of wij koning zijn, keizer of admiraal, 
poepen en plassen doen we allemaal!” - Tina Jakoeb

Tijdens de raadsvergadering van 21 februari jl. heeft de 
PvdA de motie van initiatiefnemer Arjan Stolk, raadslid 
SGP/CU, mede ingediend. Niet alleen omdat de PvdA 
een inclusieve samenleving belangrijk vindt, maar ook 
omdat de cijfers laten zien dat bijna een kwart van alle 
mensen regelmatig thuisblijven. Dit komt voort uit angst 
om geen openbaar toilet te vinden, met als gevolg dat 
zij een negatieve impact op hun kwaliteit van leven 
ervaren.

“Aangezien poepen en plassen onderdeel is van onze 
natuur, zou je verwachten dat er altijd faciliteiten zijn. 
De gemeente Barendrecht staat op plek 206 van 344 
als het gaat om toiletvriendelijke gemeenten. Wij willen 
dat iedereen kan deelnemen aan onze samenleving. 
Met een plek 206 op de ranglijst, gaan wij niet inclusie-
ver worden voor onze inwoners. Sterker nog, wij sluiten 
mensen zelfs uit”, aldus Tina Jakoeb

De PvdA vindt dat gemeente Barendrecht simpelweg 
hierin te kort schiet. Er is veel meer mogelijk dan wat 
de gemeente Barendrecht nu doet. Dit moet anders en 
dit kan anders.

Ondanks het feit dat de motie niet is aangenomen, is 
de PvdA blij met de toezeggingen die de wethouder 
gedaan heeft om te werken aan een toiletvriendelijk 
Barendrecht.

fractie@pvdabarendrecht.nl barendrecht.pvda.nl/fractie-nieuws t.jakoeb@pvdabarendrecht.nl

Vrijdag 31 maart was de opening van de vernieuw-
de ontmoetingsruimte in het dienstencentrum aan 
de Windsingel 166. Wij waren aanwezig bij de 
openingsmiddag waar wethouder Miranda de Hoop 
de ruimte officieel opende. Hierbij heeft zij de naam 
van het centrum onthuld, ‘sociaal hart’.

De vernieuwde ontmoetingsruimte moet het sociale 
hart van de omliggende wijken worden, voor jong 
en oud. Men kan hier terecht voor gezelligheid, 
ondersteuning en hulp om bij een zorg- of behan-
delvraag snel in contact te komen bij de juiste 
instanties. Het Sociale Hart is ontstaan uit een 
samenwerking tussen Woonzorg Nederland, 
zorgorganisatie Laurens en de Gemeente Baren-
drecht.

Tijdens een werkbezoek bij de winkel van Terre des 
Hommes vertelden zij dat er meerdere malen meldin-
gen zijn gemaakt van overlast door bestelbussen die 
de toegangsweg blokkeren. Dit vindt structureel plaats 
en er is nog geen duurzame oplossing voor gekomen.

Deze overlast wordt veroorzaakt door onder andere 
bestelbussen van Post NL die meerdere keren per dag 
laden en lossen voor de deur. Deze blokkeren niet 
alleen de weg naar de ingang van de winkel, maar 
zorgen er ook voor dat de fietsenrekken slecht bereik-
baar zijn. Daarnaast vormen zij ook een gevaar voor 
inwoners met een rolstoel die de helling gebruiken om 
de Middenbaan op te gaan. Tevens blokkeren de 
bestelbussen de toegang voor hulpdiensten met grote 
gevolgen van dien.

Een tweede bron van overlast zijn de verschillende 
groepen hangjongeren. In de late uren vullen de stra-
ten rondom de Middenbaan zich met jongeren die hier 
vaak roken, blowen en eten. Het gevolg hiervan is een 
grote hoeveelheid afval die Terre des Hommes en 
andere winkeliers opruimen. Ondanks het feit dat de 
buurtpreventie en politie hiervan op de hoogte is en 
meerdere malen patrouilleren blijft het probleem voort-
bestaan.

De fractie is in gesprek gegaan met de directie van basisschool ODS De Zeppelin, Mark 
Mees (lid College van Bestuur OZHW) en de directeur van het Jeugdeducatiefonds, Hans 
Spekman. Hier kwam onder andere naar voren dat leerlingen uit rijkere gezinnen het beter 
doen op school dan de leerlingen uit armste gezinnen. Echter ligt dit niet aan hun intelligen-
tie, maar aan de financiële situaties van hun ouders. Deze scheefgroei is in de laatste jaren 
versterkt door de coronapandemie en de hoge inflatie. De rode draad van het gesprek was 
de verborgen armoede onder Barendrechtse kinderen.

Het Jeugdeducatiefonds (JEF) zet zich in voor gelijke ontwikkelingskansen voor kinderen 
die opgroeien in armoede. Toegang hebben tot hulpbronnen zoals boeken, fietsen, Ipads en 
kunnen sporten en deelnemen aan culturele activiteiten is cruciaal. Het JEF werkt in Baren-
drecht samen met vijf basisscholen om een zo hoog mogelijk niveau van opleiding en talen-
tontwikkeling te bereiken bij alle kinderen. Om in aanmerking te komen voor deze regeling 
wordt door het JEF een wettelijk sociaal minimum van 150 % gehanteerd. Dat is ruimer dan 
130% die voor de meeste regelingen gelden met als gevolg dat veel meer kinderen een 
beroep kunnen doen op deze regeling.
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